

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

8D6N 武汉/常德/凤凰/ 芙蓉镇/张家界

Yuanjiajie

WUHAN / CHANGDE / PHOENIX / FURONG TOWN / ZHANGJIAJIE











精简行程

新加坡 ズ 武汉

(机上用餐)

☑ 入住酒店

武汉 🖨 常德 第二天

(早/午/晚)

- ☑ 荆州古城墙(外观)
- ☑ 柳叶湖
- ☑ 常德诗墙
- ☑ 大小河街

常徳 🖨 凤凰

(早/午/晚)

- ☑ 凤凰古城
- *东门城楼,沱江风光带,石板街,虹桥艺术楼
- ☑ 夜游凤凰古城(古城沱江游船)

第四天 凤凰 🗦 芙蓉镇 🖨 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 芙蓉古镇(含环保车+游船)
- ☑ 天门山国家森林公园(含缆车+环保车+扶梯)
- ☑ 天门洞
- ☑ 鬼谷栈道
- ☑ 玻璃栈道(含鞋套)
- ☑ 七十二奇楼 (外观夜景)
- *GD专享: 特别安排芙蓉镇品尝(刘晓庆米豆腐)

张家界 笆开天

(早/午/晚)

- ☑ 张家界国家森林公园
- ☑ 百龙电梯
- ☑ 袁家界风景区
- *迷魂台,天下第一桥,哈利路亚山
- ☑ 天子山自然保护风景区(含单程缆车) *贺龙公园,御笔峰,仙女献花,西海石林

界家犯

(早/午/晚)

- ☑ 张家界大峡谷 (含玻璃桥+VR体验+电梯+滑道+游船)
- ☑ 特别安排下午茶 + 精致茶点

张家界 🖨 武汉 第七天

(早/午/晚)

- ☑ 武汉长江大桥 (车观)
- ☑ 江汉路步行街

武汉 矛 新加坡 第八天

(机上用餐)



6早餐/6午餐/6晚餐

风味餐:

- ★ 湖北风味 ★ 常徳合宴 ★ 土家风味
- ★ 苗家风味 ★ 山野风味 ★ 韩国烤肉
- ★ 柴火鱼宴 ★ 小镇风味 ★ 武汉风味

观光景点:

凤凰古城

凤凰古城 - 建于清康熙时期的历史文化名城,历经300年的风云沧桑。凤 凰将自然与人文的特质融合到一处,正是吸引八方游人的魅力之精髓。 游 览: 沱江风光, 吊脚楼, 虹桥, 石板街等景点。晚上夜游古城体验凤凰古 城夜景的浪漫。

美容镇

芙蓉镇 - 前往新进网红打卡地【芙蓉镇】,本名王村,是一个拥有两千多 年历史的镇 ,因宏伟瀑布穿梭其中,又称"挂在瀑布上的千年古镇",后 因姜文和刘晓庆主演的电影《芙蓉镇》在此拍摄,更名为"芙蓉镇"。漫 步电影《芙蓉镇》里姜文扫过的十里青石板街,欣赏王村大瀑和原滋原味 的土家建筑贞节牌坊:畅游期间,勾起您远去的记忆,不老的回忆。

张家界

- 大峡谷 位于张家界市慈利县三官寺乡,紧邻世界自然遗产、世界地质公 园张家界武陵源 风景名胜区。张家界大峡谷是一个新近开发建设的 旅游 景区,2011年成功创建5A级景区 ,张家界大峡谷玻璃桥是世界最长最高 的悬空玻璃桥,享誉世界。
- 袁家界 好菜坞电影大片《阿凡达》取景地,便可欣赏到《阿凡达》电影 中多次出现的弧形桥原型—天下第一桥,还有与《阿凡达》海报主山头相 差无几的张家界"南天一柱"以及哈利路亚山实景地、金鞭溪水绕四门景 点等等:
- 天门山 被誉为空中原始花园。乘坐世界上最长的缆车往返游览天门山, 体验天门山玻璃栈道。
- 天门山玻璃栈道 张家界玻璃栈道,长60米,最高处海拔1430米。是张 家界天门山景区继悬于峭壁之上的鬼谷栈道、凭空伸出的玻璃眺望台、从 玻璃台可以看见下面。
- 七十二奇楼 联合中国古建专家采用拆旧还旧、修古复古的手法,将十八 栋原汁原味的湘西吊脚楼悬挂在门洞两侧,生动重现湘西"九弓十八寨七 十二奇楼"的神秘传说。它是中国土家族建筑艺术的巅峰之作,从远处看 就像是一座悬浮在半空中的土家山寨,2019年已经成功申报吉尼斯世界纪 录一全世界最高的吊脚楼形态建筑。



x1晚

酒店住宿(6晚)

✓ 武汉纵横大饭店或同级 x1晚 ✓ 常德云禧酒店或同级 x1晚 凤凰古城内念赫民宿或同级 x1晚

✓ 张家界戴斯温德姆酒店或同级

✓ 张家界锦天盛世酒店或同级 x2晚

推荐自费:天门狐仙(冬季停演换成魅力湘西)+土家风情园 RMB400元/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行、会或否事先通知。





SCHEDULE

SINGAPORE **TWUHAN**

(MOB)

☑ Check in hotel

WUHAN 🗐 CHANGDE

(B/L/D)

- ☑ Jingzhou Ancient City (Outlook)
- ☑ Willow Lake
- Changde Shiqiang
- ☑ Daxiaohe Street

CHANGDE PHOENIX

(B/L/D)

- ☑ Phoenix Ancient Town Dongmen Tower, Tuojiang, Hongqiao, Shiban Street
- ☑ Visit Phoenix Ancient Town at Night (Tuojiang River Boat Tour)

PHOENIX 🛱 FURONG TOWN 🛱 ZHANGJIAJIE

(B/L/D)

- ☑ Furong Town (Include Eco Car + Boat Ride)
- (Include Cable Car, Eco Car, Escalator)
- ☑ Tianmen Cave
- ☑ Guigu Walkway
- ☑ Tianmen Mountain Glass Skywalk (Include Shoe Covers)
- ☑ 72 Floors of Mystery (Outlook)
- GD Exclusive: Special Arrangement to Taste (Liu Xiaoqing's Rice Tofu)

ZHANGJIAJIE

(B/L/D)

- ☑ Zhangjiajie National Forest Park
- ☑ Bai Long Elevator
- ☑ Yuanjiajie Scenic Area

*Mihun Platform, Tianxia First Bridge,

Avatar Hallelujah Mountain

(One Way Tianzishan Cableway)

*Helong Park, Yubi Feng, Xiannu Xianhua, Xihai Stone Forest

ZHANGJIAJIE

(B/L/D)

- ☑ Grand Canyon (Include Glass Bridge + VR Experience +
- ☑ Special Arrangement for Afternoon Tea Exquisite Snacks

ZHANGJIAJIE 🖨 WUHAN

(B/L/D)

☑ Wuhan Yangtze River Bridge (Passby View)

☑ Jianghan Road Pedestrian Street

WUHAN T SINGAPORE

(MOB)





6 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner

Special Cuisine:

DR

- ★ Hubei Cuisine ★ Tujia Ethnic Cuisine
- ★ Changde Banquet ★ Korean BBQ
- ★ Miao Ethnic Cuisine ★ Mountain and Wild Flavor
- ★ Wood-fired Fish Feast ★ Small Town Cuisine
- ★ Wuhan Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

PHOENIX ANCIENT TOWN

Phoenix Ancient Town - Built during the Kangxi period of the Qing Dynasty, it is a historical and cultural famous city that has experienced the vicissitudes of 300 years. It integrates the characteristics of nature and culture, embodying the essence of charm that attracts visitors from all directions.

FURONG TOWN

Furong Town - Originally named Wang Village, is an ancient town with a history of more than two thousand years. It is known as the "Millennium Ancient Town Hanging on Waterfalls" due to its magnificent waterfalls weaving through it. During your leisurely visit, it will evoke memories of the past, bringing back timeless recollections.

ZHANGJIAJIE

- Grand Canyon Located in Sanguansi Township, Cili County, Zhangjiajie City, close to the World Natural Heritage, World Geopark Zhangjiajie Wulingyuan Scenic Area. Zhangjiajie Grand Canyon is a newly developed tourist attraction. In 2011, it successfully created an AAAAA-level scenic spot. The Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge is the longest and highest suspended glass bridge in the world and is world-renowned.
- **Yuanjiajie Scenic Area** The essential tourist route. Yuanjiajie is a natural platform that faces giant rock rising from deep valey and surrounded by higher mountains. Unique in their shapes and covered with the pine trees, these rocks resemble a vivid Chinese painting. Main scenic spot include: Mihun Stage and the first bridge etc.
- **Tianmen Mountain National Forest Park** Tianmen Mountain National Forest Park is a super holiday resort integrating miraculous geomorphologic landscapes and primitive forests. The park enjoys a very high reputation among the tourists for some attractions, such as the Tianmen Mountain Cableway, Tianmen Mountain Glass Walkway .The park is extolled as the Soul of Zhangjiajie. Recently, it has become a must-see spot in the tourists' itineraries.
- Tianmen Mountain Glass Skywalk The Zhangjiajie Glass Skywalk is 60 meters long, with the highest point at an elevation of 1430 meters. It is another attraction in the Tianmen Mountain scenic area of Zhangjiajie, following the cliff-hanging Ghost Valley Skywalk and the glass observation deck extending into the air, where you can see below through the glass floor.
- 72 Floors of Mystery Jointly with Chinese ancient architecture experts, the eighteen original Xiangxi stilted buildings are hung on both sides of the door openings by demolishing the old and restoring the old, repairing the ancient and retro, vividly recreating the "Nine Bows, Eighteen Villages and Seven Villages" in Xiangxi. The mysterious legend of "Twelve Strange Towers". It is the pinnacle of Chinese Tujia architectural art. From a distance, it looks like a Tujia cottage suspended in mid-air. In 2019, it has successfully applied for the Guinness World Record-the world's tallest stilted building.



- ✓ Wuhan Zongheng Hotel or Similar Class
- √ Changde Yunxi Hotel or Similar Class
- ✓ Phoenix Nianhe Residence or Similar
- ✓ Zhangjiajie Days Hotel by Wyndham Hotel or Similar Class
- x 1 Night x 1 Night

x 1 Night

x 1 Night

✓ Zhanqijajie Jintian Shenqshi Hotel or Similar Class x 2 Night

OPTIONAL TOUR: TIANMEN FOX FAIRY SHOW (WINTER CHANGED TO XIANGXI CULTURAL & DANCE SHOW) + TUJIA GARDEN RMB400/PERSON

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 武汉 WUHAN ·

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天厂率为准*	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 马来西亚 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 25°C ~ 10°C 30°C ~ 24	9, g Se	utumn 秋季 □ Winter 冬季 月 – 11月
飞机型号 Aircraft Type	B788		
Departure Da	ate:	Flight:	
出发日期: Tour Fare: 团费:		航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
四页: Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
G	GD Partner:		

Operated By

ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441